
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 29. posiedzeniu Senatu 

w dniu 10 września 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

W ostatnich miesiącach obserwujemy rosnący popyt na auta elektryczne w Polsce. Na pewno ma na to 

wpływ wprowadzony system dopłat do zakupu e-aut. Jednak w sukurs rozwojowi tej gałęzi motoryzacji nie 

przychodzi rozwój sieci ładowania e-samochodów. Mimo podejmowania działań w tym zakresie przez kon-

cern Orlen, GDDKiA oraz samorządy i inne podmioty stopień pokrycia naszego kraju stacjami ładowania 

wydaje się dalece niewystarczający. 

W związku z tym, że w przewidywanej przyszłości możemy się spodziewać coraz większej liczby e-aut na 

drogach, zadaję pytanie, jakie kroki zamierza podjąć ministerstwo, aby udrożnić i udostępnić powszechnie 

infrastrukturę potrzebną do eksploatacji e-aut. 
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